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TOELICHTENDE NOTA BIJ DE OPENBARE GEMEENTERAADSZITTING VAN 27 OKTOBER 

2009 

 

 

01.01 Verslagen voorgaande zittingen. 

 

Het betreft het verslag van 8 september 2009 en het verslag van 22 september 2009. 

 

 

02.01 Kennisname van de rekening 2008 van het OCMW. 

 

Het OCMW diende de jaarrekening 2008 in. 

Deze dient door de Gouverneur goedgekeurd te worden. 

De gemeenteraad heeft de mogelijkheid zijn opmerkingen op deze jaarrekening te maken en mee te 

delen aan de Gouverneur. 

 

 

 

02.02 Goedkeuring begroting 2010 Jeugdraad Laakdal. 

 

Hierbij gevoegd vindt u de begroting voor 2010 terug van de Laakdalse jeugdraad. Deze begroting 

werd goedgekeurd door de Algemene Vergadering van de Jeugdraad op vrijdag 25 september 2009. 

 

 

02.03 Toekenning premie voorhuwelijkssparen.  Afschaffen toelagereglement. 

 

Het bestaande raadsbesluit van 15.1.2002 wordt afgeschaft gezien er zeer weinig aanvragen gebeuren. 

 

 

 

 

02.04 Retributiereglement op het gebruik van het openbaar domein voor ambulante 

activiteiten. 

 

Aanpassing van het reglement van 19.12.2007. Invoering van een maximaal aantal opstellingsdagen 

voor de verkooppunten die het ganse jaar  staan. 

In het tarief van 10EUR per opstellingsdag is het elektriciteitsverbruik begrepen. 

 

 

 

 

02.05 Goedkeuring reglement m.b.t. ambulante activiteiten op het openbaar domein. 

 

Het reglement m.b.t. ambulante activiteiten op het openbaar domein werd vernieuwd en wordt 

voorgelegd ter goedkeuring. 

 

 

 

 

 

 



03.01 Goedkeuring addendum aan de concessieovereenkomst van 24/02/2006 inzake het 

leveringsrecht van dranken aan de cafetaria van de gemeentelijke Sporthal. 

 

De brouwerij Haacht is bereid bijkomende materialen (7 terrastafels en 40 terrasstoelen) in bruikleen 

te plaatsen in de cafetaria van de gemeentelijke sporthal. Als tegenprestatie dient de gemeente deze 

materialen in goede staat te houden en te onderhouden. 

Aangezien het een aanpassing betreft van de initiële bestekvoorwaarden die zijn goedgekeurd door de 

gemeenteraad en het een wijziging van het contract tussen de twee partijen betreft, wordt het 

addendum voorgelegd aan de gemeenteraad. 

 

 

 

03.02 Algemeen Nood en InterventiePlan Laakdal.  Kennisgeving aan de gemeenteraad. 

 

De burgemeester heeft de verantwoordelijkheid en bevoegdheid tot het opstellen van een ANIP.  Het 

plan is opgesteld in conformiteit met de gemeente Meerhout en de stad Geel. 

Het Algemeen Nood en InterventiePlan Laakdal wordt ter kennisgeving aan de gemeenteraad 

voorgelegd. 

 

 

03.02.a Vervanging ploegbaas. 

 

Voor de vervanging van ex-ploegbaas Danny Krebs wordt een niveau C vereist. Hiervoor is hoger 

secundair onderwijs decretaal noodzakelijk. Door deze werkwijze komt niemand van de eigen 

werknemers in aanmerking voor deze functie; niettemin kunnen heel wat werknemers voldoende 

ervaring en kunde demonstreren om deze taak aan te kunnen. Moest men daar aan twijfelen, dan zijn 

er nog altijd de examens om te zien of dat eigen werknemers al dan niet voldoende scoren voor deze 

job. Trouwens als men vindt dat deze functie dient gepaard te gaan met schaal C, dan kan men nog 

altijd achteraf een bevordering organiseren van D naar C. Dat is blijkbaar ook de bedoeling voor de 

bestaande ploegbazen.  

Wij vinden de werkwijze, waarbij eigen mensen zelfs niet de kans krijgen om zich te bewijzen voor 

deze job, niet billijk. We willen er bij deze ook op wijzen dat bij de vacantverklaring voor deze job in 

de (ook decretaal verplichte) publicaties foute informatie bevatten. Verder gaan met de huidige 

procedure heeft de kans op latere betwisting. 

 

Voorstel van beslissing: De gemeenteraad stelt voor om de huidige aanwervingsprocedure te staken 

omwille van de bovenaangehaalde inhoudelijke reden maar ook omwille van de  procedurale fout die 

rechtsonzekerheid creëert. We stellen voor een nieuwe aanwervingsprocedure te starten en te 

rekruteren op niveau D, de nodige bekwaamheden moeten via het examen worden getoetst. 

 

 

04.00.a School “De Schans” in Veerle. 

 

De school in Veerle vormt reeds lang een probleem. Deze school werd opgetrokken in de jaren 80. De 

aanwijzing van de architect en de opvolging van de werken doen vele vragen rijzen. Het is duidelijk 

dat er bij het ontwerp van de school en bij de uitvoering van de werken vele fouten werden gemaakt.  

a) Ontwerp: 

- Er werd wat de zoldering betreft, op geen enkele plaats een nabestemming aangegeven 

zodat post factum van de zolder niet meer dan 100 kg per m² draagvermogen kan 

worden geëist. Dit kan men terugvinden in de verslagen van de deskundigen. 

- Er kunnen ook grote vragen gesteld worden bij de fundering van gans het gebouw, dat 

gesitueerd is op een oude vest. We kunnen hierbij aanstippen dat het oudste gedeelte 

van de school wel degelijk gebouwd is op stevige funderingen waarbij zelfs elke klas 

op afzonderlijke palen werd gebouwd. Het verschil tussen het oude en het nieuwe 

gedeelte is tot op heden zeer duidelijk. 



b) Opvolging der werken: 

Een tweede grote fout is dat er onvoldoende opvolging geweest is van de werken: zo 

blijkt ook uit de deskundigenverslagen dat de zoldering eerder een dweil is, dat flink 

doorhing, dan een echte zoldering. De voorziene dikte van 18 cm werd maar ter 

ongeveer de helft uitgevoerd! Ook de dakconstructie is totaal ongepast: het dak zakte 

uiteen omdat onvoldoende dwarsverbindingen werden aangebracht.  

Reeds begin de jaren 90 hebben wij gewezen op het grote probleem van de school en werd daarna een 

procedure gestart vanuit de gemeente. Uit het laatste verslag van de deskundigen bleek duidelijk dat 

het onmogelijk was om alleen de aannemer hiervoor verantwoordelijk te stellen, er waren evenveel 

fouten in het ontwerp als ook in de opvolging van de werken. Vandaar dat uiteindelijk werd 

overgegaan tot een dading, de nodige herstellingswerken werden uitgevoerd om het uiteinde van het 

dak tegen te gaan en om de zoldering te verstevigen om een minimale belasting van 100 kg per m² toe 

te staan. 

Het is evenwel duidelijk dat op basis van het deskundigenverslag blijkt dat, omwille van het feit dat er 

geen bestemming werd gegeven aan de zolder, nooit kon voorzien worden in een draagvermogen dat 

een bestemming tot klassen mogelijk maakt. Slechts de minimale eisen, 100 kg per m², konden worden 

afgedwongen en bij de herstellingswerken gerealiseerd. 

We stelden enkele weken geleden vast dat het schepencollege toch was overgegaan tot de bouw van 

klassen in deze school. Een aanbesteding van 60 000 euro voor de bouw van twee klassen. Daarvoor 

werd gebruik gemaakt van meerdere tonnen gyproc. Alleen al het aandragen van deze gyprocplaten op 

de zolder was onverantwoord als men het deskundigenverslag leest. 

We stellen vast dat het verslag van de deskundigen noch door het gemeentebestuur, noch door de 

architect, noch door de zogenaamde stabiliteitsdeskundige werd geraadpleegd. Nochtans moet het voor 

verschillende mensen van het schepencollege bekend zijn geweest dat deze school en de stabiliteit 

ervan problematisch was, zeker wat de zolder betrof. 

We vinden het ook onbegrijpelijk dat ondanks gans deze situatie (slechte fundering, een zoldering en 

een dak dat bestemd was voor “gewone zolder” met beperkt draagvermogen) het schepencollege toch 

besliste om hier klassen te gaan installeren. We vinden het ook ongehoord dat ondanks het feit dat de 

school letterlijk kraakte en dat de werknemer de zolder onverrichterzake heeft verlaten nadat men 

vastgesteld heeft dat de stabiliteit dan blijkbaar toch niet voldoende was, men toch doorgaat met de 

installatie van deze klassen. Dit noemen we ongepaste koppigheid ten koste van de veiligheid van de 

kinderen. 

  

Voorstel van beslissing: Stopzetten van de werken, verwijderen van de gyprocplaten en de bouw van 

klassen op een andere locatie. 

 

 

04.00.b Kangoeroeklasjes. 

 

Hoogbegaafden maken ongeveer 2 à 3% van de bevolking uit. Echter naast deze kleine groep 

telt ons land 50.000 kinderen (of 15%) met een ontwikkelingsvoorsprong van minstens één jaar op het 

vlak van taal en/of wiskunde. 

Net zoals zwakke kinderen hebben ook de kinderen met een ontwikkelingsvoorsprong 

aangepast onderwijs nodig. Algemeen wordt aangenomen dat het hier om een luxeprobleem 

gaat en dat die groep geen extra begeleiding verdient, terwijl het wel degelijk om een kwetsbare groep 

gaat. Onderpresteren, storend gedrag en depressies of andere medische klachten kunnen het gevolg 

zijn als deze kinderen niet goed begeleid worden en niet voldoende aandacht krijgen. 

Bovendien bestrijden we door aangepast onderwijs maatschappelijke verspilling van talent, 

immers hoogbegaafden die hun potentieel ontwikkelen bieden een grote meerwaarde zowel 

binnen onze kenniseconomie als binnen de ganse samenleving. 

Uit de studie van het Itinera Instituut blijkt dat België en vooral Vlaanderen achterop hinkt met zijn 

huidige aanpak. Op gebied van gepast beleid voor kinderen met ontwikkelingsvoorsprong doet ons 

land het volgens de studie zelfs veel slechter dan Hongarije, Polen en Slovenië, die veel minder 

financiële middelen aan hun onderwijs spenderen. In Vlaanderen wordt bovendien slechts één procent 



van de schoolpopulatie versneld (de leerling slaat een jaar over); tegenover twee procent in Wallonië 

en vier procent in Nederland. 

Diverse experten en organen zoals de Raad van Europa, de Verenigde Naties, de Nederlandse 

Onderwijsraad, edm. dringen reeds meer dan 10 jaar aan op vroege identificatie, echter bij ons 

worden weinig kinderen op jonge leeftijd als dusdanig ontdekt. Voor de vroegtijdige opsporing 

van extra getalenteerde en hoogbegaafde kinderen pleit het Itinera Institute voor een uitgebreide 

screening van alle leerlingen in de derde kleuterklas en het eerste leerjaar. Na die 

screening kan eventueel worden overgegaan tot versnelling met een jaar. Een ander voorstel 

van de denktank is de oprichting van kangoeroeklassen (die hier en daar al bestaan) per school 

of scholengemeenschap, waar kinderen met andere kinderen met voorsprong enkele uren per 

week samen kunnen studeren. 

Als binnen ons onderwijs niet voorzien wordt in de nodige uitdagingen voor de meer- of 

hoogbegaafde, dan is deze heel dikwijls aangewezen op zijn eigen familie (lees ouders) om 

daarin te voorzien. Maar wat als de familie niet in de mogelijkheid is om hierin te voorzien? 

Wat als de ouders zelf minder gefortuneerd zijn en ook niet de nodige hulp van buitenaf kunnen 

inroepen om aan die nood tegemoet te komen? Juist, dan is alles verloren. 

Ook Voka betreurt dat er geen middelen voor deze doelgroep worden voorzien en vindt dat de 

hoogbegaafden gewoon achtergesteld worden in ons onderwijs en dat dit indruist tegen 

"gelijkeonderwijskansen". 

In augustus jongstleden laat Itinera Institute zich opnieuw horen met de toch wel opmerkelijke 

stelling: ”Onze onderwijssystemen moeten beter doen in de ontplooiing van onze enige natuurlijke 

grondstof, menselijk kapitaal. Meer autonomie voor scholen en universiteiten is daarbij een 

belangrijke hefboom. Er gaat terecht veel aandacht naar gelijke kansen in het onderwijs. Maar gelijke 

kansen betekenen niet gelijke resultaten. Op alle niveaus in het onderwijs moet meer ruimte komen 

voor excellentie. Het potentieel van hoogbegaafden blijft te vaak onderbenut.” 

 

Om al deze redenen is het onaanvaardbaar dat het SC de werking van de kangoeroeklassen 

hypothekeert en ook obstakels opwerpt als eigen leerkrachten inspanningen doen om hun ervaringen te 

delen met leerkrachten van andere scholen. In plaats van een beetje fier te zijn en deze inzet te 

honoreren worden de betrokken leerkrachten gedwarsboomd. Een schande voor Laakdal. 

 

Voorstel van beslissing: We stellen voor dat het experiment met kangoeroeklasjes in zijn 

oorspronkelijke volume (8 van de 58 zorguren) wordt hervat en dat de leerkrachten die kennis willen 

uitwisselen met collega‟s-leerkrachten, dit ook kunnen doen in de eigen school. 

 

 

05.01 School De Schans: plaatsen van metalen liggers en aanverwante werken.  Goedkeuring 

wijze van gunnen, kandidaat leveranciers en gunning (artikel 157 GD).  Kennisgeving 

aan de gemeenteraad. 

 

Er is midden augustus 2009 gestart met het project” aanmaak van de lerarenkamer – school De 

Schans”. 

Tijdens het eerste werfbezoek met de architect en aannemer werd geopteerd om een 

stabiliteitsingenieur in te schakelen. Dit vermits enkele bestaande windverbanden in het dak dienden 

verwijderd te worden. Er werd geoordeeld door de architecte dat hiervoor een extern advies 

aangewezen was. 

Het bureau Steto heeft vervolgens hierover advies uitgebracht. De werken op de werf zijn dan gestart 

op 21/09.  

Op 28/09 werd door de aannemer een scheur in de binnenmuur vastgesteld. Na een plaatsbezoek van 

de aannemer, architecte, leidend ambtenaar en stabiliteitsingenieur werd onmiddellijk beslist de 

werken stil te leggen en de onderliggende klas te ontruimen. Dit teneinde geen risico‟s te nemen naar 

de veiligheid van de schoolkinderen.  

De stabiliteitsingenieur van de firma Steto liet vervolgens een kernboring uitvoeren waaruit blijkt dat 

de draagkracht van de vloer onvoldoende is. Daaruit volgde een advies van de stabiliteitsingenieur 

(rekennota) om de vloer tijdelijk te onderstutten en zo snel mogelijk een metalen ligger te plaatsen. 



Deze metalen ligger biedt dan voldoende steun om de lerarenkamer te gebruiken volgens de geldende 

normen. Verder was reeds eerder vastgesteld en onderzocht dat de balken van de polyvalente ruimte 

en kleuterklas te ver doorhangen. Het bestuur had voorzien om de nodige corrigerende werken begin 

2010 uit te voeren. Met de laatste gegevens adviseerde de stabiliteitsingenieur om ook hier nu zo snel 

mogelijk (met hoogdringendheid) deze werken uit te voeren. Er werd geadviseerd om bijkomend 3 

klassen te ontruimen omwille van veiligheidsredenen.  

Gezien het feit dat de veiligheid van de schoolkinderen moet verzekerd zijn heeft men 4 klaslokalen 

ontruimd. Dit geeft dit ernstige logistieke en organisatorische problemen. Het bestuur heeft derhalve 

geopteerd, in navolging van het advies van de stabiliteitsingenieur,  om de werken met 

hoogdringendheid uit te voeren. Artikel 157 van het gemeentedecreet biedt deze mogelijkheid op 

voorwaarde dat het college de gemeenteraad hiervan op de hoogte brengt. Daarom worden de 

beslissingen van het college van 1 en 8 oktober ter kennisgeving voorgelegd.  

 

 

05.01.a Asfalteringswerken. 

 

Op verschillende plaatsen in Laakdal werd gekozen voor een lappendekenoffensief: o.a. op de 

Berthoutstraat en de Kerkhofweg werden op tientallen plaatsen stukken asfalt weggefreest en later 

terug opgevuld. We klagen al geruime tijd aan dat vooral de Kerkhofweg zich in zeer slechte staat 

bevindt. We hadden hier een volledige overlaging meer opportuun geacht in plaats van dit oplapwerk. 

We merken ook op dat er onvoldoende signalisatie was na het uitfrezen, wat aanleiding gaf tot 

gevaarlijke situaties voor fietsers. 

 

Voorstel van beslissing: De gemeente dringt bij de aannemer aan op betere signalisatie bij 

gelijkaardige werken; wegen met vele en belangrijke defecten worden beter in hun geheel aangepakt. 

 

 

05.01.b Begrafenis van urne. 

 

Recent werd bij de begrafenis van een gecremeerde dorpsgenoot blijk gegeven van gebrek aan respect 

voor de familie. De familie koos voor de begraving van de urne in een put met dekplaat. Als de familie 

voor de begrafenisplechtigheid ter plaatse kwam, stelde zij vast dat ze terecht kwamen op een heuse 

werf: betonnen constructies lagen daar in een breed uitgegraven veld. Pas na klacht omtrent deze 

onaanvaardbare toestand werden de putten met aarde aangewerkt. Een verontschuldiging aan de 

echtgenoot kon er blijkbaar niet af. We vinden deze werkwijze totaal onaanvaardbaar, zeker als we 

weten dat leden van het huidige bestuur vroeger misbaar maakten op het moment dat er ook maar één 

kiezelsteentje fout lag op de kerkhoven. Dit getuigt in elk geval van weinig vooruitziendheid en 

planning met betrekking tot de begraafplaatsen. 

 

Voorstel van beslissing: Het gemeentebestuur zal zich alsnog verontschuldigen bij de familieleden. In 

de toekomst worden de begraafplaatsen tijdig voorzien van de nodige constructies om urnen te kunnen 

begraven. 

 

 

06.01 RUP Nikelaan - Definitieve aanvaarding. 

 

Na het gevoerde openbaar onderzoek werden alle bezwaren en adviezen inzake dit dossier gebundeld 

en geadviseerd door de gecoro. 

De gemeenteraad dient het dossier nog definitief te aanvaarden rekening houdend met alle binnen 

gekomen bezwaren en adviezen tijdens het openbaar onderzoek en rekening houdend met het advies 

van de gecoro van 30/06/2009. 

Na de definitieve aanvaarding door de gemeenteraad, zal het dossier overgemaakt worden aan de 

bestendige deputatie van de provincie Antwerpen ter goedkeuring. 

 

 



06.02 Goedkeuring wegtracé in verkaveling nr 687 - verlengde Hazelaar. 

 

Dhr. Wim Peeters namens dhr. Cristiaens, dhr. en mevr. Mondelaers en dhr. Houtmeyers wenst 

percelen grond, gelegen verlengde Hazelaar  te Vorst Laakdal, te verkavelen.  Het betreft een 

verkaveling in 33 loten met de aanleg van een wegenis.  Gelet op de aanleg van het nieuwe wegtracé 

dient de gemeenteraad een beslissing te nemen omtrent dit tracé en de lastvoorwaarden van deze 

wegenis. In dit stadium zal enkel het tracé worden goedgekeurd. De goedkeuring van de 

lastvoorwaarden zal later gebeuren. 

 

 

 

06.02.a Plaatsing zonnepanelen. 

 

Vorig jaar werd het plaatsen van zonnepanelen vergunningsvrij gemaakt voor de meeste woningen. 

Dit is evenwel niet het geval voor bestaande verkavelingen waar zonnepanelen niet expliciet worden 

toegestaan: hier is een afwijking van de verkavelingsvoorschriften noodzakelijk. Dit houdt steeds een 

procedure in waarbij de omwonenden in een straal van 50 m moeten worden aangeschreven. Dit 

betekent voor heel wat aanvragen niet alleen ruim achterstel, maar ook minder opbrengsten enz. Wij 

betreuren het dat de gemeente niet is ingegaan op de omzendbrief van juli 2008 waarin de toenmalige 

minister Dirk Van Mechelen de gemeente aanspoorde om proactief de verkavelingsvoorschriften aan 

te passen aan de toepassing van zonne-energie. Zo is er maar eenmaal een procedure nodig en moet 

niet voor elke nieuwe aanvraag een buurtonderzoek gebeuren. We begrijpen niet waarom de gemeente 

Laakdal deze suggestie niet heeft gevolgd. 

 

Voorstel van beslissing: We stellen voor dat de voorschriften in de verschillende verkavelingen 

worden gewijzigd in die zin dat zonnepanelen expliciet worden toegestaan. 

 

 

07.00.a Onleesbare verkeersborden. 

 

Verschillende verkeersborden in Laakdal zijn totaal ontkleurd wat de leesbaarheid niet ten goede 

komt. Mogelijks zijn de leveranciers hier in gebreke gebleven en voldoen de borden niet aan de 

opgegeven kwaliteit.  

  

Voorstel van beslissing: De verkeersborden, die onder invloed van het zonlicht al te veel verbleekt 

zijn, worden vervangen. Het schepencollege controleert in hoeverre de gunningsvoorwaarden werden 

gerespecteerd. 

 

 

09.01 Aanpassing subsidiereglement voor culturele verenigingen. 

 

Het gemeentelijk subsidiereglement voor culturele verenigingen was na vijf jaar aan een grondige 

evaluatie toe.  Er bleken voorlopig twee elementen vatbaar voor wijziging, nl. een beperking van 5 

voorstellingen per productie voor culturele zelfwerkzaamheid naar analogie van 5 lessen per 

vormingsreeks én de verhoging van het aantal punten van 25 tot 100 voor deelname aan de Algemene 

Vergadering van de Cultuurraad. De Algemene Vergadering van de Cultuurraad gaf gunstig advies 

voor aanpassing van het reglement. Er wordt goedkeuring gevraagd voor de aangehaalde wijzigingen 

in het subsidiereglement door de gemeenteraad. 

 

 

10.01 Toekenning van de titel „Ereburger van de gemeente Laakdal‟ aan Dhr. Lauwers Karel. 

 

Dhr. Lauwers Karel wordt door het schepencollege voorgedragen tot het verkrijgen van de titel 

„Ereburger van de gemeente Laakdal‟ omwille van zijn invloed op de Laakdalse werkgelegenheid. 

 



 

10.02 Principiële beslissing tot vaststelling van een nieuwe straatnaam te Laakdal - Langvoort. 

 

De huisnummering op Langvoort is door de jaren heen onoverzichtelijk geworden.  Wegens deze 

onduidelijke situatie is het zeer moeilijk voor de hulpdiensten om tijdig de juiste bestemming te 

bereiken. 

De noodzaak dient zich aan tot het toekennen van 3 nieuwe straatnamen.  Het gaat om de straten met 

de nummers 1, 3 en 4 op bijgevoegd plan.  

 

 

 

10.03 Definitieve beslissing tot vaststelling van een nieuwe straatnaam te Laakdal - insteekweg 

Toke Van Nestestraat. 

 

Door de cultuurraad werd een voorstel gedaan voor de nieuwe straatnamen (insteekweg Toke Van 

Nestestraat).  Het voorstel betreft de namen Prelaat Hermansstraat en Melchior Moensstraat.  

 

 

11.01 Erkenning en samenstelling Jeugdraad 2009-2010. 

 

Bij de start van het nieuwe werkjaar bij zowel de jeugdverenigingen als de jeugdraad, is het 

gebruikelijk dat de samenstelling van Algemene Vergadering en Dagelijks Bestuur gewijzigd wordt. 

De huidige samenstelling voor het werkjaar 2009-2010 wordt ter erkenning aan de gemeenteraad 

voorgelegd. 

 

 

13.00.a Beperking van ambulante handel in de gemeente. 

 

Onze gemeente kent geen enkele markt, maar hier en daar wordt er wel aan ambulante verkoop gedaan 

van vooral voedingswaren, weze het gebraden kip, vis, pizza‟s … 

Deze handel beantwoordt aan een zekere vraag en vele inwoners van de gemeente maken er dan ook 

graag gebruik van. 

We stellen vast dat het gemeentebestuur deze handel wil bemoeilijken. Als deze zeer beperkte handel 

al een probleem is, wat moet men dan in die gemeenten stellen waar er een volwaardige markt wordt 

georganiseerd elke week, waarbij alle mogelijke voeding –en kledingswaren worden verkocht. We 

vinden de huidige activiteiten geen concurrentie van de middenstandactiviteiten. Integendeel, de 

mensen die worden aangetrokken, frequenteren vaak ook andere middenstanders. 

  

Voorstel van beslissing: De gemeenteraad stelt voor de ambulante handel alle kansen te geven en 

zeker niet te dwarsbomen.  

 

 

14.01 Beslissing inzake de aanwijzing van afgevaardigden van de gemeente Laakdal op de 

buitengewone algemene vergadering van inter-energa op 24/11/2009 en vaststelling van 

hun mandaat. 

 

Inter-energa nodigt haar vennoten uit op een buitengewone algemene vergadering op 24 november 

2009. De raad wordt gevraagd zich te beraden over de agenda van deze vergadering, afgevaardigden 

aan te duiden en hen te mandateren. 

 

 

14.02 Beslissing inzake de aanwijzing van afgevaardigden van de gemeente Laakdal op de 

buitengewone algemene vergadering van Inter-media op 1/12/2009 en vaststelling van 

hun mandaat. 

 



Inter-media nodigt haar vennoten uit op een buitengewone algemene vergadering op 1/12/2009. De 

raad wordt gevraagd zich te beraden over de agenda van deze vergadering, afgevaardigden aan te 

duiden en hen te mandateren. 

 

 

14.03 Beslissing inzake de aanwijzing van afgevaardigden van de gemeente Laakdal op de 

buitengewone algemene vergadering van Interelectra op 30/11/2009 en vaststelling van 

hun mandaat. 

 

Interelectra nodigt haar vennoten uit op een buitengewone algemene vergadering op 30 november 

2009. 

De raad wordt gevraagd zich te beraden over de agenda van deze vergadering, afgevaardigden aan te 

duiden en hen te mandateren. 

 

 

 

 


